
[Sem zadejte text.] 
 

Zápis z jednání OOROO konané dne 27.3.2023 

Přítomni dle presenční listiny, omluven René Musil a Jan Zuzčák. 

 

1) Přítomné členy přivítal vedoucí rady Pavel Říha a starosta OSH Jan Soural 

2) Vedoucí rady podrobně informoval členy o dění na OSH a vedení SH ČMS. Jako další byla 

přednesena informace o činnosti ÚOROO, práce na směrnici pro SDOO a jednáních s HZS a 

AČR. Zazněla i informace o činnosti SDOO SDH Březiny a spolupráci s AČR na projektu POKOS 

v Pardubickém kraji. Starosta OSH informoval o přípravách sportovního areálu a jednáních 

s městem Svitavy. Krátce byla zmíněna i cesta na Ukrajinu, kam Pardubický kraj odeslal 55 

elektrocentrál a 10 plovoucích čerpadel. 

3) Vedoucí rady dále informoval o rezignaci Markéty Gregušové na činnost v OOROO. Rada 

vzala toto na vědomí. Vedoucí rady požádal přítomné o schválení nového člena rady a to 

vedoucího SDOO Březiny Daniela Žáka. 

4) Dále by přednesen a prodiskutován plán práce rady na rok 2023. Hlavním cílem bude i 

v tomto roce spolupráce na přípravě TC předurčených jednotek pro ochranu obyvatelstva. 

Dalším bodem bude v tomto roce spolupráce s KV AČR v Pardubicích na projektu POKOS a 

dalších souvisejících činnostech. Účast SDOO SDH Březiny na podzimním semináři pro 

vedoucí OOROO (Přibyslav). Konečně podle možností i spolupráce na disciplínách nového 

ZPVB, které budou mít zaměření na OO. 

5) Mgr. Kpt. Vlastimil Štrumfa z ÚO HZS Svitavy informoval přítomné o dění v oblasti ochrany 

obyvatelstva na HZS a připravovaných akcích. V rámci debaty se členové rady zamýšleli nad 

tématy letošního cvičení a možných lokalit. Hovořilo se také o připravované výstavbě nové 

hasičské stanice ve Svitavách, základny ZZS a nebezpečích spojených s plánovanou výstavbou 

tunelu u Dětřichova. 

6) V souvislosti s připravovaným cvičením, bude třeba po určení lokality a upřesnění témat 

požádat o materiál potřebný k pořádání tohoto cvičení. Požadavek potom půjde cestou HZS. 

Pro přesnou specifikaci bude důležité, zda se cvičení bude konat jako jednodenní a nebo ve 

formátu dvoudenním, jako je tomu v současné době i v jiných krajích. 

7) Po dohodě členů rady nebyl dán pevný plán v termínech schůzek, ale vzhledem 

k připravovaným akcím, budou svolávány operativně. Minimálně však proběhnou tři řádné 

schůzky v tomto roce. 

8) Vedoucí rady dále požádal členy rady o připomínkování možného rozdělení činností 

plánovaných SDOO. Pracovní návrh bude členům rady zaslán elektronicky. 

9) Závěrem vedoucí rady poděkoval všem účastníkům za aktivní přístup k jednání a setkání rady 

následně ukončil. 

 

 

Vypracoval 

Vedoucí rady Pavel Říha 

 

 

 


